

Morocco | 摩洛哥

Private Customized Small Group Avaliable 提供私人定制小团

12D9N NORTH AFRICAN GARDEN MOROCC

Tour Code: EXCMNW (Oct 24-Apr 25)

12天9夜 北非花園 - 摩洛哥



MEALS | 餐食

- 9 Breakfast | 7 Lunch | 8 Dinner • Free Daily Mineral Water
 - HOTELS | 酒店

4 ★ Hotels

Free Upgrade 1N Luxury Desert Tent

Exclusive Experiences | 独家体验

- ●Coffee Time @ Jardin Majorelle | 下午茶@马若雷勒花园
- Horse Drawn Carriage Ride | 马车之旅
- Belly Dance & Folklore Show Dinner | 肚皮舞和民俗表演晚宴

- ◆4x4 Desert Sunset Tour | 四驱车沙漠日落之旅
 ◆Camel Desert Sunrise Tour | 骆驼沙漠日出之旅
 ◆Sahara Desert Camping Experience | 撒哈拉沙漠露营体验
 ◆Riad Lunch Experience | 里亚德午餐体验

4 Ancient Imperial Cities | 4大古皇城

- ●Marrakesh | 马拉喀什
- ○Fez | 菲斯 Meknes | 梅克内斯
- ○Rabat | 拉巴特

- UNESCO | 世界文化遗产

 Meding of Marrakesh | 马拉喀什的麦地那
- ●Aït Benhaddou | 阿伊特本哈杜
- Medina of Fez | 非斯的麦地那
- Volubilis | 瓦卢比利斯
- ORabat | 拉巴特





DAY 02

Hotel Dinner

Check into hotel | 人住酒店

DAY 03

MARRAKECH 马拉喀什

Breakfast | Tajine Chicken Lunch | Fantasia Dinner and Show

Marrakech | 马拉喀什

- Medina of Marrakesh | 马拉喀什的麦地那 (UNESCO)
- Jemaa el-Fnaa Square | 杰马艾夫纳广场
- Bahia Palace | 巴伊亚宫
- Koutoubia Mosque | 库图比亚清真寺
- Saadian Tombs | 萨阿迪王朝陵墓
- Horse-Drawn Carriage Ride | 马车之旅

Jardin Majorelle | 马若雷勒花园 Exclusive Experience

- This renowned garden and art masterpiece was designed by French painter Jacques Majorelle in the 1920s. It features vibrant exotic plants, tranquil water features, and vividly coloured buildings, famous for its unique "Majorelle Blue." A serene retreat from the city, the garden blends art, nature, and cultural heritage into a unique environment | 这座著名的 花园和艺术杰作由法国画家雅克·马若雷勒于 20 世纪 20 年代 设计。花园内有生机勃勃的异国植物、宁静的水景和色彩鲜艳 的建筑,以其独特的"马若雷勒蓝"而闻名。花园是远离城市的 宁静之地,将艺术、自然和文化遗产融入独特的环境中
- Coffee Time: Enjoy famous Moroccan coffee or traditional Moroccan mint tea with dessert | 享用著名的摩洛哥咖啡或传 统的摩洛哥薄荷茶和甜点

Belly Dance & Folklore Show Dinner | 肚皮舞和民俗表演晚宴

 Immerse yourself in Morocco's vibrant culture with a traditional feast complemented by a captivating belly dancing performance and a folklore show that brings the country's rich heritage to life | 沉浸在摩洛哥充满活力的文化 中,享用传统盛宴,欣赏迷人的肚皮舞表演和民俗表演,生动 展现这个国家丰富的文化遗产



MARRAKECH 马拉喀什 **DAY 04**

» Essaouira

Breakfast

FREE DAY

Excursion: Luxurious & Exclusive Experience | 豪华独家体验

Hot Air Balloon | 热气球

Enjoy breath-taking views of the Moroccan desert, mountains, and villages, particularly at sunrise. These excursions include a welcome drink, safety briefing, and traditional breakfast, offering a unique blend of tranquillity and excitement | 欣赏摩洛哥沙漠、山脉和村庄的壮丽景色 尤其是在日出时。这些短途旅行包括迎宾饮品、安全简报和传 统早餐, 提供独特的宁静与兴奋的融合

» Hot Air Balloon

Essaouira with Lunch | 索维拉(含午餐)(UNESCO)

 A charming coastal city in Morocco, Essaouira is renowned for its ancient old town, distinctive architecture, and vibrant cultural atmosphere. Once a major port, it still boasts many historic city walls and turrets. Its old town is a UNESCO World Heritage Site, brimming with delightful markets, traditional crafts, and historical landmarks | 索维拉是摩洛哥一座迷人的 沿海城市,以其古老的老城区、独特的建筑和充满活力的文化 氛围而闻名。它曾是一个主要港口,至今仍拥有许多历史悠久的城墙和塔楼。它的老城区被列为联合国教科文组织世界遗产,到处都是令人愉快的市场、传统工艺品和历史地标

Fantasia Dinner and Show | 幻想曲晚餐秀

Indulge in a genuine sensory extravaganza, featuring a diverse array of traditional Moroccan dishes, complemented by a thrilling Fantasia performance. Witness skilled riders in traditional attire galloping around the arena, executing shots, and showcasing breath-taking rifle horsemanship | 尽情享受一场真正的感官盛宴,品尝各种传统的摩洛哥菜肴,并欣赏激动人心的幻想曲表演。观看身着传统 服装的熟练骑手在竞技场上疾驰,进行精准的步枪射击,展示 令人惊叹的骑术



Tizi n'Tichka | 蒂齐·恩提卡

• Renowned for its breath-taking scenery, the region boasts picturesque valleys, dramatic gorges, traditional mud-brick villages, and terraced fields. Historically a vital trade route, it showcases Morocco's rich cultural heritage and natural beauty. The road is celebrated as one of the world's most scenic drives, though it's steep gradients, sharp turns, and narrow lanes can present challenges | 该地区以其壮丽的风景而闻名,拥有风景如画的山谷、险峻的峡谷、传统的泥砖村庄和梯田。历史上,它是一条重要的贸易路线,展示了摩洛哥丰富的文化遗产和自然美景。这条路被誉为世界上风景最优美的公路之一,尽管其陡峭的坡度、急转弯和狭窄的车道可能会带来挑战

Aït Benhaddou | 阿伊特本哈杜 (UNESCO)

• Famous for its distinctive adobe architecture and extensive city walls, this World Cultural Heritage site seamlessly integrates with the desert landscape. Its thick walls shield against extreme weather, reflecting classic Moroccan style, with the castle and towers being particularly striking. Beyond its cultural significance, the village is a sought-after filming location, featuring in renowned productions like "Gladiator" and "Game of Thrones" | 这座世界文化遗产以其独特的土坯建筑和广阔的城墙而闻名,与沙漠景观融为一体。其厚厚的城墙可抵御极端天气,体现了经典的摩洛哥风格,城堡和塔楼尤为引人注目。除了其文化意义之外,这座村庄还是一个备受追捧的拍摄地,曾出现在《角斗士》和《权力的游戏》等知名作品由

DAY **06**

OUARZAZATE - MERZOUGA 瓦尔扎扎特 - 梅尔祖卡

Breakfast | Local BBQ & Tagine Lunch | Hotel Dinner

Kalaat M'Gouna | 卡拉特姆古纳

Nestled in Morocco's Dades Valley, Kalaat M'Gouna, known as the "Rose City," is a charming town celebrated for its stunning scenery and prolific rose cultivation. Famous for its sought-after rose products, including rose water and perfumes, it stands out as a cultural and natural gem of Morocco | 卡拉特姆古纳坐落在摩洛哥达德斯山谷,被称为"玫瑰城",是一座迷人的小镇,以其壮丽的风景和丰富的玫瑰种植而闻名。它以玫瑰水和香水等抢手的玫瑰产品而闻名,是摩洛哥的文化和自然瑰宝

Dadès Valley | 达德斯山谷

• Known as the "Red Valley" for its reddish-brown earth. This picturesque valley, along the Dadès River, features dramatic landscapes with deep gorges, rugged cliffs, lush oases, and colourful rock formations, along with traditional Berber villages | 达德斯山谷因其红褐色的土地而被称为"红谷",这个风景如画的山谷位于达德斯河沿岸,拥有深邃的峡谷、崎岖的悬崖、郁郁葱葱的绿洲和色彩斑斓的岩层,以及传统的柏柏尔村庄,景色壮丽

4x4 Desert Sunset Tour | 四驱车沙漠日落之旅

• Experience the thrill of a 4x4 desert adventure as you traverse the stunning dunes, culminating in a breath-taking sunset. Feel the excitement of off-road driving while exploring the vast, golden sands. As the sun sets, enjoy a panoramic view of the desert's serene beauty, capturing the magical moment when the sky transforms into a canvas of vibrant hues. This tour offers an unforgettable blend of adventure and natural splendour | 体验四驱沙漠探险的刺激,穿越令人惊叹的沙丘,最终欣赏令人惊叹的日落。在探索广阔的金色沙滩的同时,感受越野驾驶的刺激。日落时分,欣赏沙漠宁静之美的全景,捕捉天空变成色彩鲜艳的画布的神奇时刻。这次旅行将冒险与自然美景融为一体,令人难忘

Sahara Desert Camping Experience | 撒哈拉沙漠露营体验

• Experience the soul of the desert by nestled in a traditional Berber tent, replete with cosy bedding, modern conveniences, and vibrant textiles. As you gaze at the majestic starlit sky and savour Moroccan delicacies around the campfire, this adventure offers an unparalleled connection to the desert's pristine beauty and the region's rich culture | 人住传统的柏柏尔帐篷,感受沙漠的灵魂,帐篷内配有舒适的床上用品、现代化的便利设施和色彩鲜艳的纺织品。您可以凝视壮丽的星空,在篝火旁品尝摩洛哥美食,这次冒险将带您领略沙漠的原始美景和该地区丰富的文化

DAY 07

MERZOUGA - FEZ 梅尔祖卡 - 菲斯

Breakfast | Grilled Trout Lunch | Hotel Dinner

Camel Desert Sunrise Tour | 骆驼沙漠日出之旅

• Experience the enchantment of the desert on a camel ride to the dunes, where you can witness a breath-taking sunrise over the Sahara. This tour lets you immerse yourself in the tranquil beauty of the desert as it comes to life with the dawn | 骑骆驼前往沙丘,体验沙漠的魅力,在那里您可以欣赏撒哈拉沙漠令人惊叹的日出。这次旅行让您沉浸在沙漠的宁静之美中,感受黎明时分的活力

Ifrane | 伊夫兰

Often called "Little Switzerland," is a picturesque town in Morocco's Middle Atlas region, known for its alpine architecture, lush landscapes, and serene atmosphere | 通常被称为"小瑞士",是摩洛哥中阿特拉斯山脉地区一座风景如画的小镇,以其高山建筑、郁郁葱葱的景观和宁静的氛围而闻名





80 YAD

FEZ 菲斯

Breakfast | Riad Restaurant Lunch | Hotel Dinner

Fez | 菲斯

- Meding of Fez | 非斯的麦地那 (UNESCO)
- Nejjarine Square | 奈加林广场
- Mellah (Jewish Quarter) | 犹太区
- Kairaouine Mosque | 凯鲁因清真寺

Riad Lunch Experience | 里亚德午餐体验

● Indulge in a sumptuous lunch at a heritage riad, where the experience is more than just a meal. Enjoy an array of genuine Moroccan dishes, meticulously prepared with local, fresh ingredients using time-honoured techniques. Set against the backdrop of the riad's peaceful courtyard or garden, the ambiance complements the exquisite flavours. This gastronomic journey delights the palate and offers a deep dive into Morocco's captivating culture and architectural legacy | 在历史悠久的里亚德享用丰盛的午餐,这里的体验不仅仅是一顿饭。品尝一系列正宗的摩洛哥菜肴,这些菜肴采用当地新鲜食材和历史悠久的技术精心烹制而成。在里亚德宁静的庭院或花园的映衬下,氛围与精致的风味相得益彰。这场美食之旅让您大饱口福,深入了解摩洛哥迷人的文化和建筑遗产

DAY **09**

FEZ - CHEFCHAOUEN 菲斯 - 舍夫沙万

Breakfast | Local BBQ & Tagine Lunch | Hotel Dinner

Meknes | 梅克内斯 (UNESCO)

• Volubilis - A significant Roman city in northern Morocco from the 1st to the 3rd century AD, served as a provincial capital and major trading hub. Today, its extensive and well-preserved ruins, recognized as a UNESCO World Heritage site, highlight its historical and archaeological importance | 瓦卢比利斯 - 公元 1世纪至 3世纪期间,摩洛哥北部的一座重要的罗马城市,曾作为省会和主要贸易中心。如今,其广阔且保存完好的遗址被列为联合国教科文组织世界遗产,凸显了其历史和考古重要性

Chefchaouen | 舍夫沙万

• A captivating Moroccan town, is famous for its unique blue architecture. Its serene blue walls and doors create a refreshing atmosphere, attracting many photographers and Instagram enthusiasts in search of the perfect photo | 迷人的摩洛哥小镇,以其独特的蓝色建筑而闻名。其宁静的蓝色墙壁和门营造出清新的氛围,吸引了许多摄影师和 Instagram 爱好者来此寻找完美的照片

DAY 10

CHEFCHAOUEN - RABAT - CASABLANCA 舍夫沙万 - 拉巴特 - 卡萨布兰卡

Breakfast | Atlantic Seafood Lunch | Hotel Dinner

Rabat | 拉巴特 (UNESCO)

• Rabat was developed as the capital of the French protectorate from 1912 to the 1930s. The city exemplifies early 20th-century urban planning and stands as one of the most significant urban projects of that era in Africa. Modern Rabat seamlessly incorporates earlier structures, including the 12th-century Kasbah of the Udayas, Hassan Tower, and Almohad walls | 拉巴特于 1912 年至 1930 年代期间作为法国保护国的首都而发展。这座城市体现了 20 世纪早期的城市规划,是当时非洲最重要的城市项目之一。现代拉巴特无缝融合了早期的建筑,包括 12 世纪的乌达雅城堡、哈桑塔以及阿尔摩

哈德城墙

Casablanca | 卡萨布兰卡

- Hassan II Mosque | 哈桑二世清真寺
- Place Mohamed V |
 穆罕默德五世广场



DAY 11

DAY 12

Transfer to airport | 转移到机场



SINGAPORE 新加坡

Meals on Board

 We hope you had an enjoyable holiday and we look forward to seeing you again | 我们希望您度过了一个愉快的假期,我 们期待再次见到您

Service Fees 服务费:

- Tour Manager Tipping
 Driver Tipping
- Guide Tipping
- * Restaurant Tipping
- Hotel City Tax
- Entrance Ticket

Total: 12D - EUR 200.00 per person

Suggested Excursions 推荐自费项目

- ♣ Hot Air Balloon €250.00
- . Essaouira with Lunch €100.00
- Fantasia Dinner and Show €90.00

REMARKS:

- The departure is confirmed with a minimum of 10 people. In case the number falls below 10, we reserve the right to decide on departure. Additionally, a tour leader will accompany the group only if it exceeds 15 individuals.
- All flight details are subject to change without prior notice.
- The itinerary and hotel sequence are subject to change without prior notice due to unforeseen circumstances. Any changes will be subject to terms and conditions which may apply.
- We reserves the right to detour itinerary due to unforeseen circumstances, especially during peak periods or in the event of other circumstances beyond our control.
- During major conferences, fairs & festivals, accommodation may be in an alternative city without prior notice.
- If a place of visit or attraction is closed to visitors, it will be replaced with an alternative if possible.
- Some accommodations may not have specific twin or double room types.





